

湖南

7天6晚 纯玩品质团
张家界/长沙/凤凰古城
天门山/宝峰湖(双飞)

Tour Code: CN7DCSX-CX



团费全包
全程不做自费项目
住宿5星级大酒店
全程不走购物站

保證
GUARANTEE

全程餐标 RMB40-60

1. 绿色山珍野菜宴、3. 剁椒鱼头宴、5. 养生滋补宴、
2. 野生菌火锅、4. 苗家腊肉宴、6. 黄金猪蹄宴、7. 土家竹筒饭

第1天	吉隆坡-香港-长沙	晚50	宿:长沙★★★★★ Howard Johnson Hotel 或同级
-----	-----------	-----	------------------------------------

集合于吉隆坡机场, 乘搭航班中转香港飞往长沙。抵达后, 送往入住酒店。

第2天	长沙-凤凰古城	早/午40/晚40	宿:凤凰★★★★凤廷酒店或同级
-----	---------	-----------	-----------------

早餐后, 专车前往中国南方唯一的长城【苗疆长城】, 又称苗疆万里墙, 全长328公里, 是中国历史上工程浩大的古建筑之一。这是一条由汛堡, 碉楼, 哨台组成的关卡, 在明清两朝的时候为了方便孤立与征服苗族而建成。接着, 前往苗族人口居多的千年水乡【凤凰古城】, 最有名的是那一幢幢古色古香、富有浓郁苗族风韵的【吊脚楼群】。游览【沱江风光带】, 饱览两岸风光和具有浓郁民族特色的【吊脚楼群】、【风雨楼】、【风雨虹桥】等。夜幕低垂, 【古城夜景】及热闹的【风情酒吧街】, 更不能错过。

第3天	凤凰古城-张家界	早/午40/晚40	宿:张家界★★★★★国宾酒店或同级
-----	----------	-----------	-------------------

早餐后, 驱车前往素有“人间仙境”之称的张家界。途中远眺【矮寨大桥】。抵达后, 游览国家森林公园【金鞭溪】, 沿着溪水在极清新的空气里穿行于绝壁奇峰间观赏【花果山】、【张良墓】、【金鞭岩】等。接着, 前往“人间瑶池”【乘船游览宝峰湖】, 宝峰湖是一座罕见的高峡平湖, 四面青山, 是山水风景杰作。湖中的石峰形成【石门迎宾】、【金蟾含月】、【金龟出海】造型。船游期间, 更会有土家阿哥阿妹从湖中小船出来传达情意的山歌。之后, 游览张家界十大绝景瀑布【宝峰飞瀑】。

第4天	张家界	早/午40/晚58	宿:张家界★★★★★国宾酒店或同级
-----	-----	-----------	-------------------

早餐后, 乘搭世界上最高的户外观光电梯、高326米的【百龙电梯】登上【袁家界风景区】, 游览山上风光名胜如【天下第一桥】、【迷魂台】、【后花园】等。当中的【乾坤柱】(电影《阿凡达》中“哈利路亚山”原型山), 是游览袁家界风景区炙手可热的大景点。续乘搭山上【环保车】前往【天子山风景区】, 游览景点【西海风景区】、【御笔峰】、【仙女散花】、【贺龙公园】等。游毕, 乘【天子山索道下山】。晚餐后, 游览【溪布商业街】, 集水上酒吧、中华名特小吃、湘西民俗购物精品等的商业步行街。

第5天	张家界	早/午40/晚40	宿:张家界★★★★★大成山水酒店或同级
-----	-----	-----------	---------------------

早餐后, 游览狭长峡谷【十里画廊】(含双程小火车), 两旁的山峰错落有致, 山上的岩石形成了【采药老人】、【天狗望月】、【寿星迎宾】等实景造型, 人行其间如在画中。接着, 游览张家界海拔最高的山【天门山】。乘坐世界上最长的登山索道【天门山索道】(全长7455米)直达山顶游览悬于峭壁上的【鬼谷栈道】(全长800米, 平均海拔1400米), 安排体验【玻璃悬空栈道】, 感受有如悬浮空中的刺激感觉。续乘搭环保车沿着共99个弯道的【通天大道】前往游览世界上最高海拔的天然穿山溶洞【天门洞】, 1999年世界特技飞行大师驾飞机穿越天门洞, 并因此引起世人的关注。晚上, 安排观赏以天门山为背景的大型高山峡谷实景音乐剧【天门狐仙·新刘海砍樵】。

第6天	张家界-长沙	早/午40/晚60	宿:长沙★★★★★ Howard Johnson Hotel 或同级
-----	--------	-----------	------------------------------------

早餐后, 游览【土家风情园】, 代表作有土司城堡、摆手堂、土家山寨。特别是【冲天楼】, 依山造阁, 楼高48尺, 九重十二层, 气势恢宏, 独具匠心。还有原汁原味的土家文艺节目。接着, 前往长沙游览【天心阁】古城楼和古城墙。续游览长沙市最繁华热闹的【黄兴路步行街】。

第7天	长沙-香港-吉隆坡	早餐	
-----	-----------	----	--

早餐后, 送往机场乘搭航班中转香港返回吉隆坡。

酒店以当地星级为准。行程安排仅供参考, 以最终航班及酒店确认为准

日期:

- ✓ 机场税
- ✓ 签证
- ✓ 小费
- ✓ 旅游保险



CATHAY PACIFIC
國泰航空公司

CX 790	吉隆坡-香港	1030-1440
KA 720	香港-长沙	1645-1820
KA 721	长沙-香港	1115-1300
CX 729	香港-吉隆坡	1600-1950

团费:

购物站: 全程不进购物站, 纯玩团!

富山旅遊
ESPLANAD HOLIDAY
SDN. BHD.

TEL: 03-9173 6300 03-9171 6300 info@esplanad.com.my

Office Address: 79-2, Jalan Dwtiasik 1, Dataran Dwtiasik, Bandar Sri Permaisuri, 56000 Cheras, Kuala Lumpur.

ESPLANAD HOLIDAY SDN. BHD. 富山旅遊機構有限公司 (KPK/LN: 7618 CO.REG: 723120-A)

Zhangjiajie + Phoenix

Changsha - Tianmen Hill + Tianmen Fox Fairy Show

Baofeng Lake - Southern Great Wall (2 x flights)

Tour Code: CN7CSX-CX



All In Pricing
No Optional Tour
5 star Howard Johnson Hotel
No Entry to any Shopping Stops

1. Wild Herbs Banquet
2. Mushroom Steamboat
3. Xiangxi Steam Fish with Chilli Flavor
4. Herbal Cuisine
5. Mushroom Steamboat
6. Changde Pig Knuckle
7. Miao's Ethnic Banquet

保證
GUARANTEE

Meal Cost from RMB40-60

Day 1	KUL-Hong Kong-Changsha	Dinner (50)	Hotel: Changsha 5★ Howard Johnson or similar
-------	------------------------	-------------	--

Assemble at Kuala Lumpur airport for your flight depart to Hong Kong then transit to Changsha. Upon arrival, transfer to hotel.

Day 2	Changsha-Phoenix	B, Lunch (40), Dinner (40)	Hotel: Phoenix 4★ Fengting Int'l Hotel or similar
-------	------------------	----------------------------	---

After breakfast, tour journey to [Southern Great Wall], the only wall in southern china. The wall is about 3 meters high and its basement is about 2 meters wide. It revolves around mountains and cuts across water. The most part of it is built on the precipitous ridges. There are more than 800 whistle terraces, gun emplacements, blockhouses, and outposts used for stationing troops and defending. Thereafter, visit to China most beautiful village [Phoenix Ancient Town], was fully occupied with picturesque of Miao's ethnic stylish cultural. Visit to [Tuojiang River], [Hanging Residency], [Honqqiao Bridge] & etc. At night, don't miss out the beautiful night scenery of the town.

Day 3	Phoenix-Zhangjiajie	B, Lunch (40), Dinner (40)	Hotel: Zhangjiajie 5★ Guobin Hotel or similar
-------	---------------------	----------------------------	---

After breakfast, proceed to Zhangjiajie and en-route visit [Aizhai Bridge], it's the world's highest tunnel to tunnel bridge. Then, visit to [Golden Whip Stream], is about 7 km and is known for its pristine waters, steep cliffs and green mountains. The major scenic spots include *Rock of Welcoming Guests, Golden Whip Rock, Reunion Rock and the Purple Grass Pond*. Next to World natural heritage [Baofeng Lake], is reputed as "a classical lake in the world". Beautiful scenery in this area include: *Baofeng Waterfall, Stone Gate Welcoming Guests, Peacock Displaying Colorful Tail, and etc.*

Day 4	Zhangjiajie	B, Lunch (40), Dinner (58)	Hotel: Zhangjiajie 5★ Guobin Hotel or similar
-------	-------------	----------------------------	---

Today's highlight surely will be take ride the world's highest and heaviest outdoor elevator in the world [Bailong Elevator] ascend to [Yuanjiajie Scenic Area], it becomes more popular as the [Southern Sky Pillar] inspired the floating mountains in the movie Hollywood blockbuster "Avatar". Full with spectacular scenery such as *First Bridge, Back Garden, Ecstasy Stage*. Thereafter, tour journey continue to [Tianzi Mountain], visit *West Sea Scenic Area, Yubi Peak, Helong Park*. Next, descend by [Cable Car]. Continue to Zhangjiajie largest walking street [Xibu Street].

Day 5	Zhangjiajie	B, Lunch (40), Dinner (40)	Hotel: Zhangjiajie 5★ DaCheng ShanShui or smlr
-------	-------------	----------------------------	--

After breakfast, visit to [Ten Miles Natural Gallery] (inclusive little train), it has picturesque scenery in strange shapes. The quartz sandstone peaks hidden in the clouds changes a lot which look like people, God, immortal, forest, birds or beasts. Next, visit to [Tianmen Hill], take ride the world longest sightseeing [Cable Car] to the [Peak] and visit to [Ghost-Valley Plank Road], looking for the wonderland with a whole length of 800 meter and suspended from the cliff more than 1400 meter and above sea level on the upper side of the Ghost Valley Cave. Next experience the exciting [Glass Bottomed Skywalk] (Glass Bridge). Thereafter, along Heaven-Linking Avenue which has 99 turns to visit to [Tianmen Hole]. In year 1999, the master of international stunt flying piloted the planes to fly through, gave rising of sensational reactions in the world. Night, enjoy well performance of [Tianmen Fox Fairy], the New Story of Woodman Liuhai is known as the world's first real-scene musical drama with the high mountain and deep valleys as the stage background.

Day 6	Zhangjiajie-Changsha	B, Lunch (40), Dinner (60)	Hotel: Changsha 5★ Howard Johnson or similar
-------	----------------------	----------------------------	--

After breakfast, visit to [Tujia Folk Custom Garden], which covers an area of 80 acres, is situated within the confines of the Xiangxi People's Tusi Castle, and fittingly represents the style of the original appearance of the Tujia Mountain Fortress (Building on the mountain). Thereafter, transfer to Changsha visit [Tianxin Pavillion Park], old city tower of Changsha, the only remaining symbol of ancient city. Next visit to [Huangxin Road Shopping Street].

Day 7	Changsha-Hong Kong-KUL	B'fast	
-------	------------------------	--------	--

After breakfast, transfer to the airport for your flight back to Kuala Lumpur transit in Hong Kong.

Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

Date:

- ✓ Taxes
- ✓ Visa
- ✓ Tipping
- ✓ Insurance



CATHAY PACIFIC
國泰航空公司

CX 790	KUL-Hong Kong	1030-1440
KA 720	Hong Kong-Changsha	1645-1820
KA 721	Changsha-Hong Kong	1115-1300
CX 729	Hong Kong-KUL	1600-1950

Tour Fare:

Shopping Stops: NIL



TEL: 03-9173 6300 ☎ 03-9171 6300 ✉ info@esplanad.com.my

Office Address: 79-2, Jalan Dwtiasik 1, Dataran Dwtiasik, Bandar Sri Permaisuri, 56000 Cheras, Kuala Lumpur.

ESPLANAD HOLIDAY SDN. BHD. 富山旅遊機構有限公司 (KPK/LN: 7618 CO.REG: 723120-A)